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To: @minvws.nl]; @minvws.nl

Cc @minvws.nl]; ) @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 12/3/2020 7:39:30 PM

Subject: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies- please participate by Thu 3 Dec

Received: Thur 12/3/2020 7:39:30 PM

Prima. DankEEEEnja Ey ik zal samen metjou dan aanschuiven bij de eerstvolgende SC.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IEEEEDNEEN) -BEEEDEN @minvws ol
Datum: donderdag 03 dec. 2020 7:57 PM

Aan:
i

@minvws.nl>

Kopie: ([@minvws.nl>

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

DankEEEY prima!

van: INCEECNN) SEE eminvws.nl>

Verzonden: donderdag 3 december 2020 19:10

Aan: 5.1.2e ) <BREREEEE @ minvws.nl>;

CC: 5.1.22 ) <BREREEEEN @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Dag allen,

Ik heb BE):IEE corgegeven als contactpersoon voor de eerstvolgende overleggen met de SC. Wanneer dit zal

overnemen, kunnen we dit in een later stadium nog aanpassen. Daarnaast werd er gevraagd of we een inschatting konden

geven van het aantal patiénten die wij verwachten te zullen behandelen met deze therapieén. Dit heb ik open gelaten, net als de

contactpersoon voor levering en de naam van de persoon die het contract evt zal ondertekenen. Waarschijnlijk moet dit in een

later stadium wel aangeleverd worden.

Groet ERE

Verzonden: donderdag 3 december 2020 16:32

Aan: ) minvws.nl>
i

.nl>; ) minvws.nl>cc:

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Ha all

Jullie kunnen mijn naam doorgeven voor de eerstvolgende overleggen met de SC. OJ EEERY shui ji dan ook aan?

Verder: van RIVM heeft aangegeven dat hij vanaf 1 feb beschikbaar is om het over te nemen. Indien er voor 1 feb al

SC overleggen over daadwerkelijke operationele uitrol van JP's zijn dan vind ik dat iemand van RIVM dat zou moeten doen.

Zouden jullie in dat geval dan RIVM willen vragen om daar iemand voor aan te wijzen?

Dank

van: [IIESEDNIN)EEE@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 16:10

aan:IEEEDN minvws.nl>;[NSE< minvws.nl>

cc:IEF minvws.nl>;[INGE minvws.nl>
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Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Dank IEXEEN
Dan stel ik voor om als contactpersoon aan te dragen en als alternate EXER

Groet,
EE

Verzonden: donderdag 3 december 2020 16:02

Aan: @minvws.nl>

cc: )EEC@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

HEE

Ik ben eigenlijk vrij vandaag, daarom even een snelle reactie. fRIEgheefta
het RIVM gevraagd of hij vanaf 1

feb contact kan zijn (in jan lukt dat nl niet). Huib zal namens VWS vooralsnog deelnemen aan het SC. Vanaf | febEREN
Als je daarnaast per se nog een contactpersoon moet noemen, kun je eventueel mijn naam doorgeven. Ik weet alleen met

wat er dan van mij verwacht wordt. Ik heb onvoldoende medische kennis om inhoudelijk over eea mee te praten.
8.1.2¢ Voor de continuiteit 1s dat dan ook niet echt ideaal. Maar als het met

anders kan, dan moet het maar zo.

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:IEEE) EEN nin o>

Datum: donderdag 03 dec. 2020 3:50 PM

pao XE
Ik heb de vraag opnieuw uitgezet bij [EY en ik ben nog in afwachting voor haar reactie. Ik codrdineer de bredere JP

uitvragen, maar ben nooit zelf betrokken bij steering committees voor specifieke JP. Ik graag wie ik einde van de dag kan

doorgeven.

Daarnaast nog een vraag over de autoriteit die het contract moet ondertekenen. Naast de naam van de autoriteit moeten we ook

een persoon doorgeven die de ondertekening gaat doen. Kunnen we daar al iets over zeggen?

Groet, ERB

Verzonden: donderdag 3 december 2020 11:23

@minvws.nl>

)<SEREI© minvws.o >;NEE)BEND© minvws i>; IEKERNL
Dminvws.nl>

Onderwerp: FW: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

=eNav onderstaand verzoek en vragen van de SC stel ik voor dat jij (dan wel collega van PG of PD covid19 ) als contact wordt

aangemeld?

RIVM kan die rol overnemen zodra er daadwerkelijk is besloten tot JP's voor deze nieuwe behandelingen en geoperationaliseerd
gaan worden.
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Overigens ben ik uiteraard bereid om deel te nemen aan het overleg dat de SC met LS zal opzetten waarin gesproken gaat
worden over de wenselijkheid van deze JP's.

Hieronder vind je ook de antwoorden op de vragen van de SC.

Vriendelijke groet

Verzonden: woensdag 2 december 2020 16:55

Aan:IEE BEEN  minvws.i>
Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Ah... op die fiets. Ik dacht datjgERJoij PDC19 zat. Er lopen op d Rok zoveel mensen rond... Klopt dus denk ik dat zij vanuit PG

betrokken is.

Ik krijg net varEverder nog door dat we vandaag/morgen al best veel info moeten aanleveren. Kunnen wij op alle vragen al

antwoord geven? Volgens mij
-

een focal point en een alternate, + contactgegevens: naam Bx Als alternatejij of ik (of 512: Jd
- De autoriteit en persoon die het uiteindelijke cantract zal ondertekenen: RIVM namens VWS? JA

-

Afleverplaats: één locatie of meerdere locaties één locatie? JA

- Is your country planning to / in the process of contacting any of the pharmaceutical companies that have monoclonal

antibodies in clinical trials as a possibly COVID-19 therapeutic? YES/NO YES, we are in contact with Astra Zeneca and with

GSK.

- The Regeneron/Roche therapeutic is fairly advanced in the clinical trials and there could be therefore a possibility for the EC

to negotiate an advance purchase agreement/ a reservation agreement or similar. Would you be interested to participate

in a discussion on such an agreement? YES/NO lk neem aan dat we hier een YES invullen? YES

Groet,

van:IEEE<BEEMo minvws.ni>
Verzonden: woensdag 2 december 2020 16:46

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Is dat niet ERWEP

van: INEEEEXECNSEXETN© invvs.ni>
Verzonden: woensdag 2 december 2020 16:44

Aan:IEEE< minvws.nl>

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Ha EARL

Ok. Fijn. Ik begrijp nu inderdaad dat hier ock een rol

=! dl
Het is voor mij af en toe nog zoeken naar wie nu waarvoor

verantwoordelijk is bij VWS... Heb jij enig idee wie vangiiawe hier dan bij moeten aanhaken? Is dat J EXESF

Groet,

Verzonden: woensdag 2 december 2020 16:30

aan:IEE)BERET© invws.ni>
Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec
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Daar kan ik wel mee inkomen. Ik vind het vanuit praktische redenen prima als we RIVM collega’s vragen deel te nemen en ben

wel bereid om ook deel te nemen aan deze SC sessie. De verantwoordelijkheid voor de Joint Procurement van covid -19

behandelingen ligt echter wel bijEfE/ PD Covid 19 uiteraard.

Ik zal vragen of hij er mee instemt dat we hem weer aanmelden bij de SC.

Groet

Verzonden: woensdag 2 december 2020 15:38

Aan:IEE BEEN  minvws.i>
Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

2

lk snap je overweging, maar ik zou het vooral pragmatisch willen benaderen. Team Innovatieve Behandelingen is immers een

gedeelde verantwoordelijkheid van GMT en PDC19. In dit specifieke geval heeft GMT volgens mij de kennis die nodig is om deel te

nemen. lk vroeg me daarbij ook af wie destijds heeft deelgenomen aan de SC over de JP Remdesivir. Dat was toch RIVM? Er loopt

nu ook een JP naar vaccin benodigdheden, daar neemt het RIVM aan deel.

Ik ga ervan uit dat de discussie in de SC vooral op proces zit, mbt aankoop, contracten, contact met de leveranciers ect. Hier heeft

GMT natuurlijk wel meer ervaring mee. lk heb onvoldoende (medische) kennis naar mijn idee en heb nog nooit eerder

deelgenomen aan zo’n Steering Committee. Mijn meerwaarde daarbij zie ik dus niet zo. Wat mij betreft kan GMT hier beter de lead

pakken —

gezien vanuit jullie rol in het project innovatieve behandelingen.

Groet,

Verzonden: woensdag 2 december 2020 11:33

aan:EES)-SEETI(rin vvs.nl>
Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Hoi

Ons voorstel is dat PG covid 19 primair deelneemt aan deze call en zich daarvoor aanmeldt bij de EC, met ondersteuning vanuit

GMT uiteraard. Dit cf de lijn qua verantwoordelijkheidsverdelingdat het nieuwe (nog experimentele) behandelingen betreft.

Bij een later fase waarin eventueel is besloten tot nieuwe JP procedures kan RIVM weer primair contact worden.

Op onderstaande antwoorden uit de survey kan dan wat ons betreft met YES worden beantwoord.

Misschien handig als jij informeert en dan ook met haar afspreekt wie als contactpersoon wordt genomineerd. Ik ben

overigens beschikbar om mee te bellen in de call met de SC.

Groet

Verzonden: woensdag 2 december 2020 09:45

) SEE ins.IE
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

HaEEE

Precies, helemaal mee eens. Laten jullie het weten aan [EERE ?

Groet
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< [3 W.-Y @ minvv 11>;

Onderwerp: RE: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

JEHet lijkt vooralsnog op een uitnodiging om te bespreken of LS een JP hiervoor willen opstarten. Moeten we zeker bij aansluiten.

Maar ook standpunt opstellen: onder welke vw zijn we positief over een eventuele nieuwe interventie van de CIE.

Ik neem het intern op bij GMT!

Verzonden: dinsdag 1 december 2020 13:32

invws.nl>; 5.1.2e )

in

Onderwerp: FW: new survey: new SC to start discussions on monoclonal antibodies - please participate by Thu 3 Dec

Zie verzoek hieronder. Dit ligt enigszins in lijn met waar we afgelopen vrijdag over spraken. Lijkt mij dat we hier in de basis positief

tegenover staan. Maar vergt wel een gedegen blik met oog voor de (financiéle) consequenties. Er zit alleen wel spoed achter, want

we moeten voor 3 december reageren. Hoe kijkjij hier tegenaan?

Groet,

Dubbel
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Dubbel


